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Petře, na začátku se musím zeptat. Proč jsi si vybral florbal? Proč ne fotbal nebo třeba atletika? 
Florbal tě tolik okouzlil?
K florbalu mám vřelý vztah již od mládí. Od 5-ti let jsem hrál lední hokej, když se mezi všemi 
různými sporty začal prosazovat i florbal, řekl jsem si, že bych to mohl zkusit jako doplňkový 
sport. U florbalu jsem vydržel 6 let, pak už se nešlo věnovat oběma sportům současně, takže 
jsem pokračoval jen s ledním hokejem, což mě dodnes trochu mrzí. Po dlouhé době jsem se 
vrátil k florbalu a jsou to asi tři roky, kdy jsem opět začal hrát aktivně. Když se naskytla možnost 
florbal trénovat přímo zde v Hustopečích, tak jsem neváhal a zkusil to. A popravdě řečeno 
práce s mládeží mě celkem pohltila. Ale abych tedy pokračoval v odpovědi na Tvoji otázku, tak 
florbal se mi líbí pro jeho dynamiku, akčnost a v neposlední řadě i dostupnost pro širokou 
veřejnost. Na hřišti se pořád něco děje a do poslední chvíle nemusí být nic rozhodnuto. I když 
tým prohrává dvě minuty před koncem utkání o tři branky, může dojít k obratu. Co se týče 
dostupnosti, tak téměř v každém okresním městě je tým na relativně dobré úrovni. Navíc hráč 
potřebuje pouze triko, kraťase, boty a florbalovou hůl. No to přeci ani nejde se do takového 
sportu nezamilovat.

Prosím, představ nám váš nově založený florbalový klub.
Klub Florbal Hustopeče je pořád ještě nováčkem. Sám bych to nazval takovou „zkušební sezó-
nou“. Spoustu věcí se musíme naučit a také musíme spoustu věcí ještě zařídit a vyjednat. 
Naštěstí máme obrovskou podporu od našeho „mateřského“ klubu – Florbal Hodonín, který 
vede zkušený matador florbalu Jirka Wagner. Díky této spolupráci jsme už dnes na takové 
úrovni, že někteří naši hráči mohou nastupovat k soutěžním utkáním pod hlavičkou českého 
florbalu, máme možnost nově příchozím hráčům půjčovat florbalové hole či brankářské vyba-
vení a máme také administrativní support, který zajišťuje bezproblémovou registraci nových 
hráčů a tak podobně. Aktuálně je v našem týmu registrovaných asi 45 hráčů napříč všemi 
věkovými kategoriemi a šest trenérů. Zájem o florbal je v Hustopečích a širokém okolí opravdu 
velký a my jsme za to opravdu rádi. Původně jsme zamýšleli, že to bude takový kroužek pro pár 
dětí. Dnes už se cítíme být plnohodnotným sportovním klubem.

Kdo váš klub a tréninky může navštěvovat? Je nějaké věkové 
omezení?
My máme radost z každého nového hráče nebo hráčky, 
který k nám zavítá. Věkově to je rozptyl od 5 do 15 let. Co
se týče výkonnosti, tak tu neřešíme. Nějaké výkonnostní
elitářství s radostí přenecháme jiným. Určitě to zkusíme 
s každým, kdo chce a má chuť. Na druhou stranu ale 
opravdu chceme, aby náš klub byl pro hráče sportovním 
koníčkem, takže od hráčů vyžadujeme určitou disciplínu 
a nasazení při tréninku.

Jaké jsou vaše vize a cíle?
To je dobrá otázka . . . Ještě před rokem by mě ani 
nenapadlo, že tu můžeme vybudovat florbalový klub, 
o který bude takový zájem. Takže na jednu stranu mě 
v mých vizích brzdí vděčnost a pokora, ale na druhou 
stranu mě žene touha posouvat se dál a dál. V tuto 
chvíli je to však jasné, máme partnerství s týmem 
Florbal Hodonín a nadále bude pokračovat naše 
spolupráce a účast našich hráčů na turnajích v rámci 

tohoto týmu. Jestli do budoucna budeme mít dostatečně širokou hráčskou základnu na to, 
abychom do ligy přihlásili vlastní tým, ukáže čas. Je to možná cesta, ale nikoliv náš cíl. Zatím 
máme všichni upřímnou radost z toho, když vidíme, jak se naši hráči neustále vyvíjí a zlepšují. 
Hlavní je, aby se děti a mládež bavily, měly radost ze sportu a pohybu, naučily se u nás nějaké 
zodpovědnosti a návykům. Když by se nám pak podařilo vychovat i excelentní florbalisty, tak to 
bude jen příjemný bonus. Čeho bych ale opravdu rád docílil, tak je dostat florbal a sport obecně 
blíže k široké veřejnosti. Nechceme být jen zavření někde v tělocvičně, ale chceme jít naproti 
lidem. Doufám, že se nám podaří zrealizovat některé projekty, které máme vymyšlené, a které by 
oslovily širokou veřejnost. 

Které vlastnosti podle Vás dělají z hráče skvělého florbalistu?
Vzhledem k tomu, že florbal je dnes v České republice na opravdu vysoké úrovni, tak se toho 
musí sejít více. Samotný talent už nestačí. Kdybych měl tedy vypíchnout jen to nejdůležitější, tak 
je to ochota udělat více než ostatní.

Je něco, co ti během tvého šéftrenérování udělalo velikou radost?
Před Vánoci jsme se zúčastnily klubového mezinárodního turnaje, kde jsme měli dva týmy. 
Pojmenovali jsem je podle našeho „nového“ městského znaku – Hustopeče mandle a Hustopeče 
víno. Nakonec celý turnaj vyhrál tým Hustopeče víno, ale hráči z druhého týmu po celou dobu 
fandily a radovali se z úspěchu kamarádů, jako by šlo o ně samotné. V ten moment to do sebe 
celé zapadlo. Sice to byly dva týmy, ale ve výsledku jedena parta kamarádů z klubu Florbal Hus-
topeče, stejně jako srdce složené z mandlí a vína. V ten moment jsem byl pyšný na to, že kromě 
sportu samotného tu budujeme i kolektiv a že se u nás vytváří nová kamarádství.

Jste poměrně mladý klub. Jak se plánujete představit veřejnosti a přitáhnout nové hráče do 
oddílu?
U nás v klubu máme ohromné štěstí, že jsme se sešli jako parta vizionářů, kteří mají velmi 
bujnou fantazii. Máme opravdu hromadu nápadů, jak se více přiblížit široké veřejnosti tak, aby si 
každý mohl vyzkoušet jaké to je vzít florbalku do ruky a vystřelit si na bránu, potažmo stoupnout 
si do brány a chytat. Nerad bych nyní zabíhal do detailů, protože vše je v jednání, ale rádi bychom 
uspořádali open air turnaj, a to za účasti široké veřejnosti.

Jakým stylem probíhá florbalový trénink?
Tréninky máme rozdělené podle věkových kategorií a každá tréninková jednotka má svá specifi-
ka. Ale obecně vzato hodně času věnujeme základům jako je práce s holí, vedení míčku a střelba. 
Přece jen stále začínáme. Pracujeme také na zlepšení fyzické kondice našich hráčů. S těmi úplně 
nejmenšími se snažíme rozvíjet hlavně všeobecné pohybové dovednosti. Pokud by to čtenáře 
zajímalo ještě více, tak ať k nám pošlou jejich ratolesti a sami se přesvědčí.

Máte zkušenosti s pořádáním florbalových turnajů nebo jiných podobných akcí?
Ano, máme. Opět musím zmínit náš mateřský klub Florbal Hodonín. Tito borci každý rok pořádají 
vánoční turnaje pro všechny věkové kategorie florbalu. Jedná se o mezinárodní turnaje a vždy se 
jim také podaří zajistit i účast top moravských týmů. Pro mě je až k nevíře, kolik toho dokážou 
zorganizovat, a navíc v jaké kvalitě. Co se týče vyloženě hustopečského florbalu, tak prvním 
florbalovým turnajem na území města Hustopeče, byl turnaj našich spřátelených týmů, který se 
konal 2.2. 2025 v prostorách tělocvičny Gymnázia T. G. Masaryka. To byl začátek a my pevně 
věříme, že další akce budou navazovat.

Jaké hodnoty a principy chcete v týmu prosazovat?
Netajím se tím, že bychom u nás v týmu chtěli vychovávat opravdové florbalisty a excelentní 
hráče. Ale jak jsem již v předešlých odpovědích nastínil, hlavní je, aby to děti bavilo, měli radost 
z pohybu a hry samotné a když se u nás naučí zodpovědnosti, morálce a najdou si zde opravdové 
přátele, tak to bude vlastně pro nás ta největší výhra. Takže to jsou hodnoty a principy které se 
snažíme prosazovat. Není to jen o té sportovní stránce.

Máš nějaké oblíbené „heslo“ nebo motto, které používáš?
Čím více dětí na tréninku máme, tím více zábavy si užijeme.
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hráčů a tak podobně. Aktuálně je v našem týmu registrovaných asi 45 hráčů napříč všemi 
věkovými kategoriemi a šest trenérů. Zájem o florbal je v Hustopečích a širokém okolí opravdu 
velký a my jsme za to opravdu rádi. Původně jsme zamýšleli, že to bude takový kroužek pro pár 
dětí. Dnes už se cítíme být plnohodnotným sportovním klubem.

Kdo váš klub a tréninky může navštěvovat? Je nějaké věkové 
omezení?
My máme radost z každého nového hráče nebo hráčky, 
který k nám zavítá. Věkově to je rozptyl od 5 do 15 let. Co
se týče výkonnosti, tak tu neřešíme. Nějaké výkonnostní
elitářství s radostí přenecháme jiným. Určitě to zkusíme 
s každým, kdo chce a má chuť. Na druhou stranu ale 
opravdu chceme, aby náš klub byl pro hráče sportovním 
koníčkem, takže od hráčů vyžadujeme určitou disciplínu 
a nasazení při tréninku.

Jaké jsou vaše vize a cíle?
To je dobrá otázka . . . Ještě před rokem by mě ani 
nenapadlo, že tu můžeme vybudovat florbalový klub, 
o který bude takový zájem. Takže na jednu stranu mě 
v mých vizích brzdí vděčnost a pokora, ale na druhou 
stranu mě žene touha posouvat se dál a dál. V tuto 
chvíli je to však jasné, máme partnerství s týmem 
Florbal Hodonín a nadále bude pokračovat naše 
spolupráce a účast našich hráčů na turnajích v rámci 

tohoto týmu. Jestli do budoucna budeme mít dostatečně širokou hráčskou základnu na to, 
abychom do ligy přihlásili vlastní tým, ukáže čas. Je to možná cesta, ale nikoliv náš cíl. Zatím 
máme všichni upřímnou radost z toho, když vidíme, jak se naši hráči neustále vyvíjí a zlepšují. 
Hlavní je, aby se děti a mládež bavily, měly radost ze sportu a pohybu, naučily se u nás nějaké 
zodpovědnosti a návykům. Když by se nám pak podařilo vychovat i excelentní florbalisty, tak to 
bude jen příjemný bonus. Čeho bych ale opravdu rád docílil, tak je dostat florbal a sport obecně 
blíže k široké veřejnosti. Nechceme být jen zavření někde v tělocvičně, ale chceme jít naproti 
lidem. Doufám, že se nám podaří zrealizovat některé projekty, které máme vymyšlené, a které by 
oslovily širokou veřejnost. 

Které vlastnosti podle Vás dělají z hráče skvělého florbalistu?
Vzhledem k tomu, že florbal je dnes v České republice na opravdu vysoké úrovni, tak se toho 
musí sejít více. Samotný talent už nestačí. Kdybych měl tedy vypíchnout jen to nejdůležitější, tak 
je to ochota udělat více než ostatní.

Je něco, co ti během tvého šéftrenérování udělalo velikou radost?
Před Vánoci jsme se zúčastnily klubového mezinárodního turnaje, kde jsme měli dva týmy. 
Pojmenovali jsem je podle našeho „nového“ městského znaku – Hustopeče mandle a Hustopeče 
víno. Nakonec celý turnaj vyhrál tým Hustopeče víno, ale hráči z druhého týmu po celou dobu 
fandily a radovali se z úspěchu kamarádů, jako by šlo o ně samotné. V ten moment to do sebe 
celé zapadlo. Sice to byly dva týmy, ale ve výsledku jedena parta kamarádů z klubu Florbal Hus-
topeče, stejně jako srdce složené z mandlí a vína. V ten moment jsem byl pyšný na to, že kromě 
sportu samotného tu budujeme i kolektiv a že se u nás vytváří nová kamarádství.

Jste poměrně mladý klub. Jak se plánujete představit veřejnosti a přitáhnout nové hráče do 
oddílu?
U nás v klubu máme ohromné štěstí, že jsme se sešli jako parta vizionářů, kteří mají velmi 
bujnou fantazii. Máme opravdu hromadu nápadů, jak se více přiblížit široké veřejnosti tak, aby si 
každý mohl vyzkoušet jaké to je vzít florbalku do ruky a vystřelit si na bránu, potažmo stoupnout 
si do brány a chytat. Nerad bych nyní zabíhal do detailů, protože vše je v jednání, ale rádi bychom 
uspořádali open air turnaj, a to za účasti široké veřejnosti.

Jakým stylem probíhá florbalový trénink?
Tréninky máme rozdělené podle věkových kategorií a každá tréninková jednotka má svá specifi-
ka. Ale obecně vzato hodně času věnujeme základům jako je práce s holí, vedení míčku a střelba. 
Přece jen stále začínáme. Pracujeme také na zlepšení fyzické kondice našich hráčů. S těmi úplně 
nejmenšími se snažíme rozvíjet hlavně všeobecné pohybové dovednosti. Pokud by to čtenáře 
zajímalo ještě více, tak ať k nám pošlou jejich ratolesti a sami se přesvědčí.

Máte zkušenosti s pořádáním florbalových turnajů nebo jiných podobných akcí?
Ano, máme. Opět musím zmínit náš mateřský klub Florbal Hodonín. Tito borci každý rok pořádají 
vánoční turnaje pro všechny věkové kategorie florbalu. Jedná se o mezinárodní turnaje a vždy se 
jim také podaří zajistit i účast top moravských týmů. Pro mě je až k nevíře, kolik toho dokážou 
zorganizovat, a navíc v jaké kvalitě. Co se týče vyloženě hustopečského florbalu, tak prvním 
florbalovým turnajem na území města Hustopeče, byl turnaj našich spřátelených týmů, který se 
konal 2.2. 2025 v prostorách tělocvičny Gymnázia T. G. Masaryka. To byl začátek a my pevně 
věříme, že další akce budou navazovat.

Jaké hodnoty a principy chcete v týmu prosazovat?
Netajím se tím, že bychom u nás v týmu chtěli vychovávat opravdové florbalisty a excelentní 
hráče. Ale jak jsem již v předešlých odpovědích nastínil, hlavní je, aby to děti bavilo, měli radost 
z pohybu a hry samotné a když se u nás naučí zodpovědnosti, morálce a najdou si zde opravdové 
přátele, tak to bude vlastně pro nás ta největší výhra. Takže to jsou hodnoty a principy které se 
snažíme prosazovat. Není to jen o té sportovní stránce.

Máš nějaké oblíbené „heslo“ nebo motto, které používáš?
Čím více dětí na tréninku máme, tím více zábavy si užijeme.
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DOROSTENCI SE DVĚMA VÝHRAMI
NA DOMÁCÍ PŮDĚ

Petře, na začátku se musím zeptat. Proč jsi si vybral florbal? Proč ne fotbal nebo třeba atletika? 
Florbal tě tolik okouzlil?
K florbalu mám vřelý vztah již od mládí. Od 5-ti let jsem hrál lední hokej, když se mezi všemi 
různými sporty začal prosazovat i florbal, řekl jsem si, že bych to mohl zkusit jako doplňkový 
sport. U florbalu jsem vydržel 6 let, pak už se nešlo věnovat oběma sportům současně, takže 
jsem pokračoval jen s ledním hokejem, což mě dodnes trochu mrzí. Po dlouhé době jsem se 
vrátil k florbalu a jsou to asi tři roky, kdy jsem opět začal hrát aktivně. Když se naskytla možnost 
florbal trénovat přímo zde v Hustopečích, tak jsem neváhal a zkusil to. A popravdě řečeno 
práce s mládeží mě celkem pohltila. Ale abych tedy pokračoval v odpovědi na Tvoji otázku, tak 
florbal se mi líbí pro jeho dynamiku, akčnost a v neposlední řadě i dostupnost pro širokou 
veřejnost. Na hřišti se pořád něco děje a do poslední chvíle nemusí být nic rozhodnuto. I když 
tým prohrává dvě minuty před koncem utkání o tři branky, může dojít k obratu. Co se týče 
dostupnosti, tak téměř v každém okresním městě je tým na relativně dobré úrovni. Navíc hráč 
potřebuje pouze triko, kraťase, boty a florbalovou hůl. No to přeci ani nejde se do takového 
sportu nezamilovat.

Prosím, představ nám váš nově založený florbalový klub.
Klub Florbal Hustopeče je pořád ještě nováčkem. Sám bych to nazval takovou „zkušební sezó-
nou“. Spoustu věcí se musíme naučit a také musíme spoustu věcí ještě zařídit a vyjednat. 
Naštěstí máme obrovskou podporu od našeho „mateřského“ klubu – Florbal Hodonín, který 
vede zkušený matador florbalu Jirka Wagner. Díky této spolupráci jsme už dnes na takové 
úrovni, že někteří naši hráči mohou nastupovat k soutěžním utkáním pod hlavičkou českého 
florbalu, máme možnost nově příchozím hráčům půjčovat florbalové hole či brankářské vyba-
vení a máme také administrativní support, který zajišťuje bezproblémovou registraci nových 
hráčů a tak podobně. Aktuálně je v našem týmu registrovaných asi 45 hráčů napříč všemi 
věkovými kategoriemi a šest trenérů. Zájem o florbal je v Hustopečích a širokém okolí opravdu 
velký a my jsme za to opravdu rádi. Původně jsme zamýšleli, že to bude takový kroužek pro pár 
dětí. Dnes už se cítíme být plnohodnotným sportovním klubem.

Kdo váš klub a tréninky může navštěvovat? Je nějaké věkové 
omezení?
My máme radost z každého nového hráče nebo hráčky, 
který k nám zavítá. Věkově to je rozptyl od 5 do 15 let. Co
se týče výkonnosti, tak tu neřešíme. Nějaké výkonnostní
elitářství s radostí přenecháme jiným. Určitě to zkusíme 
s každým, kdo chce a má chuť. Na druhou stranu ale 
opravdu chceme, aby náš klub byl pro hráče sportovním 
koníčkem, takže od hráčů vyžadujeme určitou disciplínu 
a nasazení při tréninku.

Jaké jsou vaše vize a cíle?
To je dobrá otázka . . . Ještě před rokem by mě ani 
nenapadlo, že tu můžeme vybudovat florbalový klub, 
o který bude takový zájem. Takže na jednu stranu mě 
v mých vizích brzdí vděčnost a pokora, ale na druhou 
stranu mě žene touha posouvat se dál a dál. V tuto 
chvíli je to však jasné, máme partnerství s týmem 
Florbal Hodonín a nadále bude pokračovat naše 
spolupráce a účast našich hráčů na turnajích v rámci 

tohoto týmu. Jestli do budoucna budeme mít dostatečně širokou hráčskou základnu na to, 
abychom do ligy přihlásili vlastní tým, ukáže čas. Je to možná cesta, ale nikoliv náš cíl. Zatím 
máme všichni upřímnou radost z toho, když vidíme, jak se naši hráči neustále vyvíjí a zlepšují. 
Hlavní je, aby se děti a mládež bavily, měly radost ze sportu a pohybu, naučily se u nás nějaké 
zodpovědnosti a návykům. Když by se nám pak podařilo vychovat i excelentní florbalisty, tak to 
bude jen příjemný bonus. Čeho bych ale opravdu rád docílil, tak je dostat florbal a sport obecně 
blíže k široké veřejnosti. Nechceme být jen zavření někde v tělocvičně, ale chceme jít naproti 
lidem. Doufám, že se nám podaří zrealizovat některé projekty, které máme vymyšlené, a které by 
oslovily širokou veřejnost. 

Které vlastnosti podle Vás dělají z hráče skvělého florbalistu?
Vzhledem k tomu, že florbal je dnes v České republice na opravdu vysoké úrovni, tak se toho 
musí sejít více. Samotný talent už nestačí. Kdybych měl tedy vypíchnout jen to nejdůležitější, tak 
je to ochota udělat více než ostatní.

Je něco, co ti během tvého šéftrenérování udělalo velikou radost?
Před Vánoci jsme se zúčastnily klubového mezinárodního turnaje, kde jsme měli dva týmy. 
Pojmenovali jsem je podle našeho „nového“ městského znaku – Hustopeče mandle a Hustopeče 
víno. Nakonec celý turnaj vyhrál tým Hustopeče víno, ale hráči z druhého týmu po celou dobu 
fandily a radovali se z úspěchu kamarádů, jako by šlo o ně samotné. V ten moment to do sebe 
celé zapadlo. Sice to byly dva týmy, ale ve výsledku jedena parta kamarádů z klubu Florbal Hus-
topeče, stejně jako srdce složené z mandlí a vína. V ten moment jsem byl pyšný na to, že kromě 
sportu samotného tu budujeme i kolektiv a že se u nás vytváří nová kamarádství.

Jste poměrně mladý klub. Jak se plánujete představit veřejnosti a přitáhnout nové hráče do 
oddílu?
U nás v klubu máme ohromné štěstí, že jsme se sešli jako parta vizionářů, kteří mají velmi 
bujnou fantazii. Máme opravdu hromadu nápadů, jak se více přiblížit široké veřejnosti tak, aby si 
každý mohl vyzkoušet jaké to je vzít florbalku do ruky a vystřelit si na bránu, potažmo stoupnout 
si do brány a chytat. Nerad bych nyní zabíhal do detailů, protože vše je v jednání, ale rádi bychom 
uspořádali open air turnaj, a to za účasti široké veřejnosti.

Jakým stylem probíhá florbalový trénink?
Tréninky máme rozdělené podle věkových kategorií a každá tréninková jednotka má svá specifi-
ka. Ale obecně vzato hodně času věnujeme základům jako je práce s holí, vedení míčku a střelba. 
Přece jen stále začínáme. Pracujeme také na zlepšení fyzické kondice našich hráčů. S těmi úplně 
nejmenšími se snažíme rozvíjet hlavně všeobecné pohybové dovednosti. Pokud by to čtenáře 
zajímalo ještě více, tak ať k nám pošlou jejich ratolesti a sami se přesvědčí.

Máte zkušenosti s pořádáním florbalových turnajů nebo jiných podobných akcí?
Ano, máme. Opět musím zmínit náš mateřský klub Florbal Hodonín. Tito borci každý rok pořádají 
vánoční turnaje pro všechny věkové kategorie florbalu. Jedná se o mezinárodní turnaje a vždy se 
jim také podaří zajistit i účast top moravských týmů. Pro mě je až k nevíře, kolik toho dokážou 
zorganizovat, a navíc v jaké kvalitě. Co se týče vyloženě hustopečského florbalu, tak prvním 
florbalovým turnajem na území města Hustopeče, byl turnaj našich spřátelených týmů, který se 
konal 2.2. 2025 v prostorách tělocvičny Gymnázia T. G. Masaryka. To byl začátek a my pevně 
věříme, že další akce budou navazovat.

Jaké hodnoty a principy chcete v týmu prosazovat?
Netajím se tím, že bychom u nás v týmu chtěli vychovávat opravdové florbalisty a excelentní 
hráče. Ale jak jsem již v předešlých odpovědích nastínil, hlavní je, aby to děti bavilo, měli radost 
z pohybu a hry samotné a když se u nás naučí zodpovědnosti, morálce a najdou si zde opravdové 
přátele, tak to bude vlastně pro nás ta největší výhra. Takže to jsou hodnoty a principy které se 
snažíme prosazovat. Není to jen o té sportovní stránce.

Máš nějaké oblíbené „heslo“ nebo motto, které používáš?
Čím více dětí na tréninku máme, tím více zábavy si užijeme.

Kategorie dorostenců, 
kterou u nás ze 2/3 tvoří 
stále starší žáci dokázala 
1.2.2025 v Kyjově vybojovat 
5 bodů. Podruhé jsme si 
navíc poradili v nájezdech. 
Velkou premiéru 
v hodonínském dresu 
zaznamenala talentovaná 
Nicol Dlabalová, svůj první 
gól si připsal také Adam Touš 
z Veselí nad Moravou. 

Proti Újezdu jsme i ve druhém vzájemném zápase promarnili náš dobrý výkon a silný soupeř 
tak dokázal dovést zápas do nájezdů.  „Újezd u Brna, druhý tím tabuľky, odohrali sme vyrov-
naný zápas proti kvalitnému súperovi, v prvej tretine sme nevyužili viacero gólových príleži-
tostí, no pokračovali sme v dobrej hre, trošku si musíme dávať väčší pozor na zbytočné 
vylúčenia, ktoré nás aj dnes stáli veľa síl a inkasovaný gól v závere. Nájazdy sa nám opäť 
podarili, za čo som rád. Predviedli sme veľmi kvalitný tímový výkon a víťazstvo sme si zaslúži-
li“ dodává hlavní trenér Jozef Fabian.

Ve druhém utkání jsme se střetli s nevyzpytatelným soupeřem z Židenic. Ten si na nás chtěl 
„spravit“ chuť a tomu odpovídalo tempo utkání. Širší střídačka domácích – celkem 18 hráčů 
a hráček – však dokázalo vzdorovat nejen fyzicky, ale také herně. „Židenice, tým z opačnej 
strany tabuľky, predviedli sme dominantný výkon , súpera sme si udržali na odstup, v niek-
torých fázach zápasu sme si chceli trošku uľahčiť hru bez loptičky, ale po zdôraznení potreby 
hrať aj bez loptičky sa hra zlepšila, dokázali sme nastrieľať veľa pekných gólov a súperovi 
sme nedali šancu na dramatický záver stretnutia“ dodává spokojeně Fabian.

Dorostenci již vstupují do finální fáze sezóny a budou se snažit potvrdit svou slušnou formu. 
„Líbí se mi, jakou práci trenér Fabian s týmem odvádí. I z dětí cítím silný zápal, ne sice tak 
silný jako po soustředění, ale vím, že jsme na dobré cestě. Navíc tým bude pospolu ještě pár 
let, takže se jistě zase kousek posuneme. Věřím, že se z některých zápasů a výsledků, které 
jsme mohli zvládnout lépe, poučíme a do budoucna je v hlavách zvládneme ještě lépe. 
Jedeme dál, a jak říká Fabo – emoceeee…,“ dodává hrdě šéf klubu, Jiří Wagner.

Powered by



Malý krok pro lidstvo, velký krok pro florbal Hustopeče, i takto by se dala 
parafrázovat slavná věta amerických kosmonautů, pro florbalový turnaj, 
který se konal v neděli 2. 2. 2025 v tělocvičně Gymnázia T.G. Masaryka.

A čím byla tato akce tak výjimečná? Snad úplně poprvé se na území města Hustopeče objevily 
florbalové mantinely! „Díky velké obětavosti borců z klubu Florbal Hodonín, kteří manťáky na 
turnaj přivezli, mohl být tento turnaj uspořádán v plné parádě. Do Hustopečí zavítala téměř 
padesátka mladých sportovců celkem z pěti partnerských klubů a to včetně těch ze Sloven-
ska“ dodává šéftrenér klubu Florbal Hustopeče, Petr Píža. Hráči byli vybráni do čtyř družstev, 
které se ve skupinové fázi střetly stylem každý s každým. Následně si dle pořadí zahráli zápas 
o 3. místo a hlavně finále o putovní hustopečský pohár. „Všichni zúčastnění si pochvalovali 
velmi přátelskou atmosféru a útulné zázemí tělocvičny. K vidění byly také opravdu hodnotné 
sportovní výkony, krásné florbalové akce a především velký posun ve výkonech dětí, což nás 
těší nejvíce“ dodává Píža.

Úspěšná tečka za turnajem pro děti z Velkých Bílovic
„Celý turnaj se povedl zejména týmu z Bílovic, který převážně táhli bratři Kománkovi. Na lavič-
ce se představil kouč Dominik Lišťák, který dokázal svůj tým dovést až do finálových bojů, kde 
měli hráči z Velkých Bílovic navrch. Navíc se k nám podařilo přivést i hráče z Velkých Pavlovic, 
což nás moc těší“ dodává Lišťák. Velké Bílovice dokázaly setřást své soupeře zejména v závěru 
zápasu, kde dokázali pohlídat pohodlný náskok proti soupeři. „Bylo to epické vyvrcholení 
turnaje. Dneska jsme si zasloužili vyhrát“ dodává Lišťák.

INTERNÍ TURNAJ V HUSTOPEČÍCH
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„Jsem rád, že se pořadatelská premiéra klukům z Hustopečí takto vydařila. Tyto turnaje jsou 
skvělou příležitostí pro všechny naše hráče, aby si vyzkoušeli zápasové tempo a získali tak 
cenné florbalové zkušenosti“ zhodnotil tento turnaj Jiří Wagner
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VLČÍ PŘÍMĚSTSKÝ TÁBOR

V prázdninovém týdnu 10.-14.2.2025 se uskutečnil náš historicky první 
příměstský tábor.

A co říká o projektu táborů manažerka Lucie Košková?

3 stateční mohykáni Erik, Bruno a Adam si pod vedením Petera Grance a Barbory Obrtlíkové 
v průběhu tábora užili pohybové aktivity, výtvarnou dílnu, hraní deskových her a domácí kino 
v prostorách Spinning Hodonín. V dalších dnech se vzdělávali edukačními programy v ZOO 
Hodonín a v Domě přírody Hodonínské Dúbravy.

"Mám opravdu velkou radost, že jsme se rozhodli tábory pořádat a jsem ráda, že mohu být 
tím, kdo je může tvořit. Je pravdou, že jarní tábor byla do jisté míry rychlá akce, o to je ale 
moje radost větší, že i za poměrně krátký čas jsme zvládli zorganizovat týdenní program. 
Chtěla jsem, aby tábor nebyl jen místo, kam rodiče dají své děti a my je pohlídáme, ale aby si 
děti z tábora také něco odnesly. Proto jsme se vydali cestou jak se tak říká - od každého něco. 
Pohybové aktivity se střídaly s edukačními programy v ZOO a v Domě přírody a já doufám, že 
to pro děti byl dobře strávený čas. Velké díky patří Báře a Peterovi, kteří se celý týden o naše 
táborníky starali a také personálu dětské herny Bambino, kde se postarali o to abychom 
nebyli o hladu."

"Jsme moc rádi, že se nám podařilo naplnit jeden z našich dalších bodů a to jsou aktivity 
o prázdninách. První vlaštovka se povedla a dle zpětné vazby od dětí to bylo fajn. Mrzí nás 
množství omluvenek, ale s ohledem na okolnosti atd. to považuji za velký úspěch a předzvěst 
dalších skvělých akcí. Velké díky naší manažerce Lucii za přípravu, programové vedoucí Barči 
a za tréninky šéftrenérovi Peterovi, díky týme" dodává Jiří Wagner.
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RODIČE VS. DĚTI 15.2.2025

I v únoru jsme se sešli k tradičnímu zápasu rodičů proti dětem. I přes 
termín, který byl vložený do prázdninového týdne se sešlo dohromady 
17 dětí s rodiči a do ideálního počtu 20 hráčů doplnili týmy naši trenéři 
Patrik s Peterem a manažerka Lucie. Čtyři 5ti členné týmy si následně 
zahrály miniturnaj a strávily krásné 3 hodiny při společné zábavě.
To, kolik si i v týdnu jarních prázdnin přišlo zahrát rodičů s dětmi je 
úžasné a svědčí to o tom, jak skvělou základnu rodičů a dětí v klubu 
máme! Je pěkné vidět, jak si tatínkové užívají čas se svými dětmi. Chtěli 
bychom ale taky trochu šťouchnout do maminek – zahrát si může přijít 
celá rodina :) 
„Bylo potřeba doplnit skupinu do 20ti hráčů, tak jsem tentokrát vzala do rukou florbalku i já. 
Musím říct, že ta hra samotná je to pro mě stále jiný vesmír. První střídání jsem byla úplně 
mimo, ale postupně si myslím, že jsem na to začala přicházet. Jak je to pro mě jiný pohyb, než 
na jaký jsem zvyklá, navíc ještě na jiném povrchu tak se přiznám, že jsem potom nemohla 
2 dny chodit. I tak to ale stálo za to. Určitě to nebyl můj poslední zápas, zaprvé jsem si to užila 
a zadruhé má u mě trenér Patrik vroubek za ty jesle, které mi drze nasadil, takže odveta musí 
proběhnout“ Dodává s úsměvem manažerka Lucie.
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PŘÍPRAVKA PŘEDVEDLA SKVĚLÝ
VÝKON NA DOMÁCÍM TURNAJI

V sobotu 22.2.2025 se uskutečnil náš první domácí turnaj přípravky 
v Kyjově. Tento turnaj byl zajímavý především výběrem soupeřů v tomto 
kole ČF. Představila se družstva jako Florbal Hodonín A / Black, Dubňa-
ny, Očov Hodonín Red / Blue, takže o florbalovou kvalitu bylo postaráno.

Hodnocení družstva pod vedením Petra Grance:
„Odohráli sme naozaj kvalitné a krásné zápase. Aj napriek tomu že to je najmenšia kategória 
tak o florbalovú pohodu bolo postarané. Kvalita nášho družstva bola viděť aj mimo ihriska, 
kedy družstvo držalo pokope a aj napriek že sú to deti tak tvorili tú správnu atmosféru a nebe-
hali kade tade“

4 různí soupeři a 4 výzvy, které naši vlčci zvládli na výbornou a odnesli si 4 výhry.
V zápase proti našemu Black jsme nechali prostor projevit svoji kreativitu hlavně nováčkům či 
hráčům, kterým to až tak nejde, ale pilně na tom pracují a na hřišti odvedli maximum.
Další zápas nás čekal Očov, v tomto zápase už do hry nastoupili i naši nejzdatnější hráči.

„Vždy sa potěším, keď máme v družstve hráčov, krotí sú schopný predviesť nádherný florbal aj 
napriek tomu, že sú eště tak malinký. V tomto zápase bolo krásné vidieť ako naši vľčci zvláda-
jú natrénované dovednosti či herné a pohybové činnosti. Naša najlepšia trojica predvádza 
super florbal, ale najviac ma těší, že zo sebou ťahajú aj tých menej zdatných a robia im 
takzvaný most aby ich posunuli. Budujú sa tu velké spojenectvá.“

Třetí zápas byl naším soupeřem Dubňanský  
FATR. Tento zápas byl skvělý, ostatní hráči 
se snažili napodobovat skills lepších a svoji 
kreativitou se probojovávali do úspěšných 
nahrávek a situací  1 na 1,  kdy to většinou 
končilo zakončením, což je skvělé.
„Z tohoto zápasu mám naozaj dobrý pocit,
 pretože sa ukázali všetci v tom najlepšom 
svetle a bolo úžasné sledovať rozvoj už 
počas turnaja kedy se zápas od zápasu 
všetci rozohrávajú a zlepšujú“

Poslední zápas nás čekal znovu Očov a tato
 hra byla opravdu napínavá, protože skončila
 v náš prospěch jen o jediný gól.
„Tento zápas bol perfektný, boli v ňom 
emócie, spolupráca, skvelý florbal 
a predovšetkým úžasná atmosféra z tribú. Rodičia fandili tak hlasno, že som nepočul vlastnú 
myšlienku a musím povedať, že to velmi pomohlo aj deťom.“
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PŘÍPRAVKA BLACK UKÁZALA 
VELKÝ POSUN A SKVĚLOU HRU

V prvním zápase jsme se snažili 
děti hlavně nabudit, protože jak 
bývá u nás zvykem, začátek často 
prospíme a ani tentokrát tomu 
nebylo jinak. V prvním zápase nás 
trápily různé základní chyby. 
Nováčkové se stále učí, takže to 
bereme s rezervou.

Druhý zápas byl už o něčem jiném. 
Bylo vidět výrazné zlepšení. Sice nám 
to nepřineslo výhru, ale velký posun 
v rámci obrané činnosti, což nám 
výrazně pomohlo a zápas nebyl až 
tak jednoznačný z pozice soupeře.

Třetí zápas jsme už i ohrozili 
soupeřovu branku skvělými střelami 
a fantastickou útočnou činností. Na soupeřova gólmana letělo několik nebezpečných střel 
a my jsme měli radost, že v třetím zápase to jde jen a jen kupředu.

Přípravka Black tvořená z našich super nováčků a různých skvělých 
hráčů na domácím turnaji také zabodovala.  Sice ne výhrou, ale obrov-
ským herním posunem.
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DOROSTENCI SI PŘIPSALI DŮLEŽITOU
VÝHRU A NEPŘÍJEMNOU PORÁŽKU

Stejně jako přípravka, i dorostenci odehráli svůj turnaj 22.2.2025. 

Naši dorostenci ke svým utkáním vyrazili do Šlapanic u Brna, kde si ze 
dvou utkání připsali jednu důležitou výhru 6:2 nad TJ Sokol Letovice, ale 
také zároveň drtivou porážku od FBC Gepardi Brno yellow.

Jak hodnotí tyto dva zápasy 
trenér Fabian?

Fabo, máte za sebou další dva zápasy 
v rámci kategorie dorostenců. Co říkáš 
na Váš první zápas v tento den?
„V úvode sme mali až príliš veľký 
rešpekt zo súpera, ale výborne sme hrali 
bez loptičky, kryli sme si dobre pristori 
preb bránou. Od polky prvej tretiny sme 
zvýšili aktivitu v streľbe a padalo nám to. 
Súpera sme eště pustili na kontakt 2:3 
ale striedačka stále žila na pozitívnej 
vlne a som rád, že sme to dotiahli do 
víťazného konca“

Takže máš radost z výhry?
„Určitě radosť mám, aj keď sa nezamiera-
vam na výsledok ale predovšetkým na 
rozvoj. Radosť tam ale určitě je.“

Jaký je to pocit, když ti na střídačce jásá tolik spokojených hráčů?
„Dobrá nálada na striedačke je základ, bez toho by to nefungovalo. Som rád, ako to máme 
nastavené a verím, že to bude len a len lepšie.“

Jak hodnotíš Váš druhý zápas?
„Druhý zápas s Gepardi Brno yellow asi nie je veĺa čo hodnotiť. Líder tabulky nastúpil s dvoma 
kvalitnými formáciami a my sme žial zaostávali na všetkých frontách. Súper nás postupne 
rozoberal a konečný výsledok zodpovedá priebehu hry. My sa však vrátime silnejší!“
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ZHODNOCENÍ ÚNORA Z POHLEDU
 ŠÉFTRENÉRA PETERA GRANCE

„Február bol pre nás plne nadupaný zápasmi a florbalovou atmosfé-
rou. Počaas tohto mesiaca sa nám rozbehli aj domáce turnaje na ktoré 
sme sa velmi tešili“

Svoje zápase si odohrali naši najmenší vĺčci Prípravka, naše rakety Mladší žiaci a náš najstarší 
káder Dorostencov. 
 
Prípravka počas zápasov predviedla skvelé výkony a rozbúrila v pozitívnom zmysle tribúny. 
Predstavili sa naše opory kedy ukazovali to najlepšie čo v nich je a mentorovali ostatných 
hráčov. Po palubovke sa prebehli aj naši nováčkovia ktorí sa výrazne zlepšili a to nám aj ukázali 
od zápasu k zápasu. ,,Mám radosť z toho keď môžem vidieť v akcii že funguje to čo deťom 
odovzdávam,,.
 
Mladší žiaci A predviedli svoju kvalitu a na turnaji z 3 súperov si odniesli 9 bodov. Sme na nich 
velmi pyšný a je vidieť že títo chalani to majú v sebe a veríme že jedného dňa to doťiahnu velmi 
ďaleko a my im v tom samozrejme pomôžeme. 
 
Mladší žiaci B sa výrazne zlepšili od začiatku sezóny. Už to nie je len jednostranné ale dokáže-
me súperov pekne potrápiť a deti sa zlepšili vo všetkých smeroch. S radosťou sa chodievame 
na tieto zápase pozerať a ešte väčšia radosť je to že si berú k srdcu to čo im hovoríme a predá-
vame ďalej. 
 
Dorostenci si pripísali dôležité 3 body do tabulky. Naši dorostenci majú velký plány a ciele 
a myslíme si že sa im to aj darí plniť, chceme pomôcť každému kto má cieľ ho splniť. Druhý 
zápas im moc nevyšiel a obdržali zdrcujúcu porážku 1:20 od skúsených Gepardov z Brna. Ale to 
nám samozrejme nevadí pretože znovu prídeme silnejší.

Celý mesiac hodnotím velmi pozitívne. Som rád že sa posúvame výrazne v pred a je to naozaj 
vidieť. Kedysi by som povedal že sa síce posúvame ale moc to nie je vidieť, ale teraz? To je 
úplne o niečom inom pretože každý posun je výrazne vidieť. 
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LETNÍ AKCE

Florbalový příměstský tábor v Hodoníně
Sluníčko, prázdniny, klídek a pohoda, ale i tak Vám tam pořád něco 
chybí? Pak je tady pro Vás Florbalový příměstský tábor. Pokračujeme 
v nových projektech a po jarním Vlčím táboře pro Vás máme plány i na 
léto.

"Z tohoto projektu jsem opravdu nadšená. Je to jeden z důvodů, proč jsem se před časem 
rozhodla připojit do rodiny FloHo - aktivity pro děti, které mi dávají obrovský smysl a naplňují 
mě. V našem klubu vidím děti, které milují florbal a tak se přímo nabízí v nich tuhle lásku 
podpořit i tímto způsobem a naplánovat jim čas, který si užijí s kamarády při florbalu. Navíc 
věřím, že to bude přínosem i pro rodiče - možnost mít pro děti program v době kdy oni musí 
do práce, navíc v jejich známém florbalovém prostředí. Pro letní tábory využijeme i poznatky 
a zpětnou vazbu od účastníků jarního tábora díky kterým letní příměstský tábor posuneme 
na další úroveň." Říká manažerka Lucie Košková

Tábor bude probíhat ve dvou turnusech. První 14.-18.7.2025 pro kluky a holky od 6 do 10 let, 
druhý pak proběhne 21.-25.7.2025 pro kluky a holky od 10 let. Na programu jsou samozřejmě 
florbalové tréninky, přednášky se sportovní tématikou, venkovní aktivity a spousta dalšího.
Přihlášky je možné zaslat do 31.5.2025 na email manazer@florbalhodonin.cz
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I v Hustopečích v létě proběhne Florbalový příměstský camp. Trenéři se 
do toho, jak se říká, pořádně obuli a naplánovali program, kde si kromě 
florbalových tréninků účastníci vyslechnou například přednášky od zají-
mavých hostů nebo třeba užijí společný táborák.

Florbalový příměstský camp 
v Hustopečích

Petr Píža o letním campu:
„Dá se říct, že pro klub Florbal Hustopeče se jedná o takovou zkušební sezónu, kdy se všichni 
spoustu věcí teprve učíme a na spoustu věcí si ještě musíme přijít nebo je okoukat od našeho 
mateřského klubu, ale i tak chceme, aby to naši hráči měli u nás tzv. all -inclusive. Na našem 
campu se zaměříme hlavně na trénink základních florbalových dovedností, jako je vedení 
míčku, přihrávka či střelba. Každý den čeká hráče dopolední a odpolední program. Abychom 
trénink účastníkům campu více zpestřili, připravíme pro ně také spousty soutěží o hodnotné 
ceny. Znalosti všem zúčastněným doplní hned několik hostů se zajímavými přednáškami 
např. o základech první pomoci, zdravé výživě či kompenzačních cvičeních. Takže už nyní je 
jasné, že se máme na co těšit a že ten, kdo se campu zúčastní, určitě neprohloupí a užije si 
spoustu zábavy, florbalu a radosti z pohybu.“
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Termín soustředění pro letošní rok je 18.-24.8.2025 a bude se konat jako každoročně ve Strážni-
ci. Přihlášky na soustředění si můžete vyžádat u trenérů nebo si ji stáhnout na:
 www.florbalhodonin.cz

Kromě florbalové dřiny, kterou následně zúročíme při soutěžních utkáních je v plánu také 
spousta společných aktivit pro stmelení kolektivu a zábavy. Hezké počasí je objednáno!

SOUSTŘEDĚNÍ 2025

Účast všech hráčů je velmi vítána, proto přihlášení neodkládejte na poslední chvilku.
Další informace o soustředění najdete na www.florbalhodonin.cz nebo se můžete s případnými 
dotazy obrátit na kohokoliv z našeho klubu.
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Co nás čeká v březnu 2025
Plánované akce

1.3.2025 – Turnaj Elévů a Elévů Black ve Strážnici

2.3.2025 – Turnaj Starších žáků v Hodoníně

2.3.2025 – Turnaj Elévů a Elévů Black v Mutěnicích

8.3.2025 – Turnaj Mladších žáku Black v Hodoníně

9.3.2025 – Turnaj Mladších žáků v Hodoníně

9.3.2025 – Turnaj Dorostu v Brně

15.3.2025 – Turnaj Starších žáků v Dubňanech

16.3.2025 – Turnaj Přípravky a Přípravky Black v Hodoníně

22.3.2025 – Turnaj Mladších žáků a Mladších žáků Black v Kyjově

29.3.2025 – Turnaj Elévů a Elévů Black v Dubňanech

30.3.2025 – Golmanský Workshop III

Co nás čeká v dubnu 2025
5.4.2025 – Turnaj Mladších žáků v Kyjově

5.4.2025 – Turnaj Přípravky a Přípravky Black v Hodoníně

6.4.2025 – Turnaj Dorostenců v Brně

12.4.2025 – Turnaj Elévů a Elévů Black v Kyjově

20.4.2025 – iKTM pro kategorie Elév, Mladší žáci, Starší žáci a Dorost

28.4.2025 – FloHo Day

Další plánované akce pro duben budou doplněny 

v příštím vydání FloHo News.
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